



<b>Närvarande:</b>	Synnöve Rask	Ordförande/Hundhall	Anna Levin	Vice ordförande Hemsida, Medlemsblad PR/ Info
	Inger Pettersson	Sekreterare	Agneta Holm	Ledamot/Rallylydnad
	Gunni Borong	Suppleant/ Kök	Annelie Lien tom § 142 (c)	Agility
	Åke Pettersson	Stuga	Linda Borg	Utbildning/ HUS
	Ullis Dahl	Valberedning		
<b>Anmäلت förhinder:</b>	Lotta How	Kassör	Tina Writler	Ledamot
	Eva Berggren	Ledamot	Robyn Åhlin	Suppleant/ Hundungdom
	Marcel Paulsson	Draghund	Cecilia Engström	Rasutveckling/ Mental
	Andreas Johansson	Specialsök	Mattias Nyman	Tävling
<b>Ej anmäلت förhinder:</b>				

**§ 132 Mötets öppnande**

Ordförande Synnöve Rask hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

**§ 133 Val av justerare**

Till justerare valdes Anna Levin.

**§ 134 Val av mötessekreterare**

Till mötessekreterare valdes Inger Pettersson.

**§ 135 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor § 142 (c-f).

**§ 136 Godkännande av föregående protokoll**

Föregående protokoll från styrelsemöte 2022-10-05 godkändes och lades till handlingarna.

**§ 137 Uppdragslista**

Uppdragslistan från oktober gicks igenom och uppdaterades.

**§ 138 Uppdragslista sekreterare med flera**

Aktuella uppdrag gicks igenom och stämdes av.

**§ 139 Skrivelser**

**Inkomna**

Inga inkommande skrivelser till detta möte



---

### Utgående

Inga utgående skrivelser till detta möte.

#### § 140

#### **Ekonomisk rapport och budget**

Kassör Lotta How var inte närvarande på detta möte så ingen muntlig rapport från henne. De ekonomiska rapporterna mejlades till berörda 221028. Synnöve Rask och Linda Borg kommer att ha ett uppföljande möte den 13 december för att gå igenom ekonomin och rätta till de eventuella bokföringstekniska felsom finns kvar efter mötet den 19 september. Sekreteraren påminner sektorerna att deras förslag till budget för 2023 ska mejlas in till sekreteraren senast 1 december.

#### § 141

#### **Rapporter**

- **Agility**

Agility sektorn har 23/10 ett Prov På tillfället med 3 deltagare.

- **Draghund**

Marcel Paulsson meddelade att de ska ha ett möte den 11/11 angående verksamhetsplan och budget för sektorn 2023.

Eva Sandin deltog i ordförandekonferens den 6 oktober, för ordföranden i idrottsföreningar, specialdistriktsförbund och ombudsidrotter.

Region Gotlands fritidspolitiska program från 2009 ska revideras till en ny fritidsplan, som skall påverka hela regionens arbete inom fritidsområdet. Ett förslag har nu tagits fram och ska nu ut på öppen remiss. Det betyder att alla som vill, får tycka till fram till den 15 december. Därefter fattas beslut om planen i fullmäktige i mars 2023.

Du kan läsa mer om planen och hur du lämnar remissvar på sidan [www.gotland.se/fritidsplan](http://www.gotland.se/fritidsplan)

- **Kök**

Inget att rapportera. Det finns gott om kaffebröd i frysen så för tillfället behövs det inte fyllas på. Adventsfika den 24/11 kommer det att bjudas på gröt och skinksmörgås/kaffe. Föranmälan behövs så Anna Levin tar kontakt med Eva Berggren om när hon vill ha anmälningarna senast. Anna lägger ut informationen på klubbens hemsida och FB.

- **PR/Info – Hemsida – Medlemsblad**

Nya hemsidan är nu publicerad och finns under vår vanliga adress [visbybk.se](http://visbybk.se) eller via brukshundklubben centralt på <https://brukshundklubben.se/visby-brukshundklubb/> Feedback och idéer är välkomna. Gamla abonnemanget på Wix är uppsagt.

- **Rallylydnad**

***Detta är vad som muntligen rapporterades på mötet då ingen mejlrapport skickats in till sekreteraren i förväg:***

Sektorn har haft ett möte den 18 oktober där samtliga rallyintresserade var inbjudna för att få ihop en ny sektor. De som deltog på mötet var Agneta Holm, Robyn och Pernilla Åhlin. Dessa tre beslutade att fortsätta driva sektorn tillsammans.

På mötet diskuterades om att sektorn ska tillfråga vilka som kan tänka sig att hålla kurser under 2023. Robyn meddelade att hon är intresserad och sektorn kommer att skicka in en fråga till styrelsen om klubben kan rekommendera henne som instruktör för rallykurser.



Vidare diskuterades det på mötet att det finns behov av att köpa in skyltar som tillkommit i och med de nya reglerna som gäller från och med 2023. Eftersom skyltarna från SBK ännu inte finns att köpa eller ladda ner så har ett annat företag kollats upp där kostnaden är 429 kr plus frakt. Agneta ska också kolla med kassören hur sektorn ligger till vad gäller sektorns budget. För att finansiera inköp av nya skyltar diskuterades att anordna en Pay and Train med en färdiguppsatt bana inklusive de nya skyltarna. Sektorn har också för avsikt att anordna en träningstävling och där Yvonne Höglund ska tillfrågas om hon har möjlighet att döma.

Information till styrelsen och fråga om arrangörskap då det planeras för en fyra dagars tävling sommaren 2023 som är initierad av bland annat Yvonne Höglund. Här meddelade styrelsen att vi kan tänka oss att vara arrangörer för en av tävlingarna under förutsättning att vi får ett ordentligt underlag vad gäller ekonomi, praktikaliteter osv.

***Nedanstående är vad sektorn lagt till i den i efterhand mejlade rapporten till sekreteraren och som alltså styrelsen inte tagit del av eller diskuterat på mötet, anser sektorn att något av det ska tas upp så får de återkomma om det till nästa styrelsemöte i december:***

Agneta tillfrågar styrelsen om att få köpa in nya skyltar från SBK-shop till en kostnad av 369 kr + frakt. Vissa skylthållare är tilltryckta och behöver böjas ut, kommer att vara ett projekt i vår. Kommer eventuellt att vara så att det behövs fler skrivare och tävlingssekreterare för framtida tävlingar. Vi bestämde att tillfråga resterande rallylydnadsintresserade i klubben om det finns intresse av att ingå i ett utskott för rallylydnadens verksamhet. Detta görs via Facebook-gruppen för VBK:s rallylydnad. Det har varit en del nya ekipage som provat på. Sektorn kommer den 11 november ha ett möte.

- **Rasutveckling/ Mental**

Inget att rapportera.

- **Specialsök**

En öppen träning med temat markering har genomförts med 6 deltagare den 15 oktober.

- **Stuga**

Planerna klippta sista gången för säsongen, ytterdörren utbytt.

- **Tävling**

Planering pågår inför Lägre klass spår 13 nov. med 7 deltagare, tävlingsledare Ulrica Dahl, tävlingssekreterare: Synnöve Rask, spåren kommer att förläggas vid Torsburgen.

- **Utbildning/ HUS**

En intensiv kurshöst börjar nå sin ända och flera kurser har avslutats med till synes väldigt nöjda deltagare. Vi har lagt om rutinen med kursutvärderingar och dessa kommer från och med den här hösten att skickas ut digitalt efter avslutad kurs. Det innebär mindre jobb för oss, total anonymitet för deltagarna och vi når även de som av olika anledningar inte är med på sista kurstillfället.

Instruktörerna har en terminsavslutning inplanerad 22 november.



- **Distriktsmöte**  
Kommer att vara onsdag 23 november kl. 19:00 på Studieförbundet Visby, Synnöve Rask och Anna Levin kommer att närvara.
- **Valberedning**  
Ullis Dahl rapporterar om valberedningens förslag som ska vara medlemmarna tillhanda senast 15/11. Kassörsposten är den enda som ännu är vakant, Anna Levin lägger ut på klubbens hemsida och FB om hjälp att nå någon som är villig att ta på sig kassörsjobbet.
- **Hundhall**  
Den 19 oktober deltog Synnöve Rask, Anna Levin, Robyn Åhlin, Matte Nyman och Ullis Dahl från klubben vid ett möte ute vid Gotland Grönt Centrum för att tillsammans med representanter därifrån, Jörgen Olsson och Susanne Welin-Berger, se hur vi ska kunna genomföra bygget av hallen utifrån den budget som finns. Eftersom vi är tvungna att få ner kostnaderna så kommer ytterligare anbudsfrågor att tas in. Olika alternativ diskuterades bland annat att eventuellt göra hallen mindre till en storlek på 60x15 meter alternativt 50x15 meter i stället för ursprungsversionen på 65x15 m om det innebär mindre kostnader. Övriga kostnadsbesparingar diskuterades också som inte skulle påverka hallens användningsområde.
- **Hundungdom**  
Gotlands Hundungdom hade ett prova på tillfälle i agility med 6 deltagare, ledd av Maria Ryftenius och Felicia Bengtsson. Maria har börjat A1-utbildningen och kommer vara klar agilityinstruktör till näret i GHU:s regi. Vi har haft styrelsemöte 8/10 och den 17/10 var nästan alla i GHU styrelsen på grundläggande cirkelledarutbildning (GCU) på Studieförbundet. Deltog gjorde Maria Ryftenius, Felicia Bengtsson, Dea Gerkenz, Vanda Åkerblom och Robyn Åhlin.  
Framöver har hundungdom lånat VBK:s plan 26/11 för styrelsemöte och adventsträning och fika för hundungdomsintresserade och givetvis ungdomsmedlemmar i VBK och GHUs egna medlemmar. Vi ser gärna att detta annonseras eller delas på VBK:s sociala medier också, så vi når de VBK medlemmar som är ungdomar och inte vet om hundungdomsklubben än.  
GHU styrelsen kommer gå utbildning i föreningskunskap vid Studieförbundet 5-6/12. Vi önskar tillfråga specialsektor Andreas Johansson om det skulle finnas vilja/möjlighet för ett prova-på tillfälle i specialsök då vi är flera som gärna hade velat testa och få en inblick i den sporten.

## § 142

### Övriga frågor

#### a) Policy återbetalning kursavgift (bordlagd fråga från styrelsemöte 221005)

Linda Borg tar kontakt med instruktörerna för att ta fram ett förslag när det gäller policy för återbetalning av kursavgifter när deltagare inte kan fullfölja utbildningen p.g.a. ex. vis mentalitet hos hund. Uppdraget förlängs till styrelsemötet i december. Ligger kvar på uppdragslistan.

#### b) Boka stående tid för lydnadsträning.

Susanne Prinz har inkommit med en förfrågan via mejl där hon har önskemål om det finns möjlighet att ha en stående bokning av appellplanen för lydnadsklassträning. Hennes motivering är att en klass 3 bana tar stor plats och kan vara störande för andra



när hundarna springer snabbt på sträckor och att hon därför skulle vilja ha något motsvarande IGP-träningarna som har fasta bokade tider.

Styrelsen förde en diskussion om Susannes förfrågan och kom fram till att vi inte kan tillgodose hennes önskemål med motiveringen att behovet inte finns i dagsläget utan att appellplanerna oftast har god tillgänglighet och utrymme för lydnadsträning. Ett förtydligande är också att det inte finns någon stående "IGP bokning" utan den träningen har lagts in vid de tillfällen det är skotträning med förtur, mer om det finns att läsa på klubbens hemsida.

**Beslutades att** ordförande mejlar styrelsens svar till Susanne.

**c) Resebidrag för SM Draghund**

En förfrågan har inkommit om resebidrag för deltagande i SM Draghund från Sofia Johansson. Information om hur man ansöker om detta finns på FB-sidan Draghund Gotland.

**Beslutades att** sekreteraren mejlar svar till Sofia.

**d) IGP fråga**

Iréne Molin har skickat ett mejl till klubben med följande innehåll/frågor:

"Jag har ansökt om att få licens på startvapen eftersom jag och en träningsgrupp tränar IGP och behöver träna skott med 6 mm startvapen. Min ansökan till polisen och senare till förvaltningsrätten är avslagen med motiveringen att det enligt Visby BK:s hemsida framgår att där tränas både IGP och skotträning flera gånger i veckan.

Min fråga är därför om detta är möjligt och om det är möjligt för den träningsgrupp jag ingår i kan komma och träna IGP med tillhörande skotträning 1-2 ggr/v och även få tillgång till 6 mm pistol och övrig IGP-utrustning såsom figurantskjul och även då tillgång till klubbstugan? Det är detta polismyndigheten hävdar i sitt avslag. Jag har påtalat i min ansökan att ingen brukshundklubb på Gotland har IGP i sin verksamhetsplan men som sagt man går på det som står på hemsidan. Om inte Visby BK kan tillhandahålla träning och träningsredskap skulle jag vara tacksam om man kan göra en skrivelse om detta som jag kan tillägga min nästa överklagan och att texten på hemsidan blir korrekt utifrån detta. Den träningsgrupp jag ingår i håller idag till vid Hästnäs och vi är i dagsläget 5 ekipage och har några på väg in. Bifogar en kopia på mitt avslag för er information. Jag ska lämna svar till förvaltningsrätten senast 15/11 varför jag ber om skyndsamt svar från klubben"

Styrelsen förde en diskussion om ovanstående och vi kom fram till att svaret är att träningar på klubben är öppna för alla våra medlemmar. Och att vi inte kan tillgodose Irénes förfrågan om att hennes träningsgrupp skulle kunna erbjudas plats att träna 1-2 gånger per vecka eftersom de träningstillfällen som finns angivna för skott- och IGP-träning är till för samtliga medlemmar. Dessutom så finns ingen organiserad IGP-verksamhet på klubben utan den bedrivs av Schäferdistrikt Gotland. Svaret till Iréne innehöll också ett förtydligande vad gäller skotträning och att dessa regler finns att läsa på vår hemsida. Där framgår tydligt



att skotträningar inte är organiserade, man bedriver sin egen träning och ansvarar själv för pistol, knallpåk eller dylikt.

**Beslutades att** ordförande mejlar styrelsens svar till Iréne.

**e) Rallylydnadsinstruktör**

Se under §141 rapporter Rallylydnad

**Beslutade att** styrelsen rekommenderar Robyn Åhlin att hålla rallylydnadskurser i klubbens regi.

**f) Inköp av rallylydnads skyltar**

Rallysektorn har kommit med en förfrågan om att få köpa in nya skyltar, se under §141 rapporter Rallylydnad

**Beslutades att** innan inköp kan göras så måste sektorns ekonomi vara klar vad gäller resultatet från bland annat sommarens tävling. Det kommer först finnas klart efter att ordförande och Linda Borg haft sitt arbetsmöte om klubbens bokföring den 13 december.

**§ 143**

**Nästa möte**

Kommer att vara den 7 december kl. 19:00 på klubben.

**§ 144**

**Mötets avslutning**

Ordförande Synnöve Rask tackade alla för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Mötessekreterare  
Inger Pettersson

Justerare

Ordförande  
Synnöve Rask

Justerare

Vice ordförande  
Anna Levin